
 
 
 
Korreks til  Sak: 21/1399 – 21/14571 
 
”uttale frå landbruksavdelinga til søknad om dispensasjon frå arealføremål- gbnr 
323/3” 
 
Vi kan dessverre ikke stilltiende sitte å se på at landbruksavdelingen sender dette skrivet 
videre i saksgangen. Grunnen til dette er de feil som ligger i skrivet. Hvis dette skrivet blir 
utslagsgivende for utfallet av søknaden, vil det bli enda en feil som kommunen gjør i henhold 
til vårt ”jorbruksareal”. 
 
Dette begrunner vi, for det første, i det som fremkommer i skrivets første ledd. ” Parsellen er 
grønstruktur”. I vår søknad står det at Meland Kommune omgjorde vår gård fra LNF område 
til grøntareal, for å få gjennomslag for utbyggingsområdet Elveåsen. 
Det fremkommer ikke hvorfor landbruksavdelinga tillot dette å skje; å overføre LNF område, 
som var i drift, til grønstruktur. Vi er spent på hvilke paragrafer i jordloven dere la til grunn 
for å få gjennomslag for dette korrumperte trikset. 
 
I skrivets andre ledd står det faktisk at § 9 og 12 ikke gjelder så lenge dere har gjort denne 
fadesen. Allikevel begynner dere å snakke om fradelingen som om disse paragrafer gjaldt. 
Dette ser vi på som privat synsing uten noen holdbarhet i lovverket. 
 
I tredje leddet i skrivet trekker dere frem § 8 i jordlova. Denne loven dreier seg om driveplikt. 
Hva har dette med søknad om fradeling å gjøre? I søknaden står det faktisk at vi forsøker å 
drive denne gården som før, selv om kommunen har omgjort den til et grøntareal og 
overspyler beitemark og slåtteteiger med overvann fra hele Frekhaugområdet. 
 
Når vi har lest fjerde ledd i uttalen deres, lurer vi på om dere kan ha lest hele søknaden vår. På 
jordbruksarealet finnes det ikke våningshus, løe eller noe som kan brukes til dette. Gården blir 
paktet av Magnar Askeland, som det er opplyst om i søknaden. Han bruker sine løer og uthus 
til oppbevaring av husdyr som går på vårt område og for som blir høstet på vårt område.  
Finnes det våningshus på et grøntareal? Det er det første gang vi har hørt om.  
Dessuten står det i søknaden at det er datter til eier som bor i dette ”våningshuset”, ikke eier. 
Vi hadde håpt på forståelse for hvorfor vi ønsker en utskilling; dette gjøres for å unngå splid i 
et fremtidig arveoppgjør.  
 
I femte ledd står det at en av grunnene til at dere fraråder fradeling er at dere ønsker å unngå 
et salg! 
Hvis jeg hadde ønsker om å selge min eiendom, så har kommunen dessverre ingen ting med 
det å gjøre, for kommunen har jo allerede sagt at det ikke er noen gård, det er et grøntareal 
som alle kan ferdes fritt på! 
 
 
Hilsen 
Bjørn Steffen Thorsen 
 
 


